
Město Nový Jičín
Zápis č. 8/2019 

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka, 
konaného dne 17. října 2019 v 18 hod. v Klubu seniorů Loučka.

Jmenný seznam členů výboru: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška,        
                                                     H. Micková, L. Pístecký, A. Svojanovský, J. Šimíček, 

      M. Štěpánová 
Přítomní členové: J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, J. Šimíček, P. Liška
Nepřítomní členové omluvení: L. Pístecký,  M. Štěpánová, H. Micková, P. Jaroň 
Nepřítomni členové neomluvení: -
Hosté: -
Při zahájení schůze bylo přítomno: 6 z celkového počtu 11 členů osadního výboru.
Osadní výbor je usnášeníschopný. 

Zahájení:
Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který 
přivítal přítomné členy, které poté seznámil s programem jednání, který byl schválen bez 
připomínek. 

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek. 
Program:
I.             Schválení programu schůze
II.    Kontrola zápisu z minulého jednání
III.    Kontrola usnesení
IV.    Informace z porady předsedů OV s vedením města
V.    Různé

I. Schválení programu 
Předseda  OV předložil  přítomným návrh programu jednání,  který  byl  schválen  bez
připomínek 
Usnesení.
8./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání.
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

II. Kontrola zápisu z     minulého jednání 
Předseda OV provedl kontrolu zápisu z jednání dne 12. září, který členové OV obdrželi
e-mailem dne 15. 9.
Usnesení.
8./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV ze dne 12. 9. 2019
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

III. Kontrola usnesení  
Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení.
Na všechny body usnesení, vyjma „odstranění plakátovacích ploch“, obdržel OV stanoviska 
z jednotlivých odborů MěÚ, které přítomni vzali na vědomí.

Usnesení.



8./III. - Osadní výbor bere na vědomí kontrolu usnesení.
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

IV.  Informace z     porady předsedů Osadních výborů (OV) s     vedením města.
Předseda OV p. Kotas podal přítomným informace z této porady konané dne 9. října
2019, k tomu jim předal Zápis z této porady (viz. příloha).
Z     porady vyplynuly tyto „zásadní“ záležitosti:
- OV nemohou ze zákona „úkolovat“ svými požadavky pracovníky MěÚ formou usnesení 
  v zápisech z jednání, tyto by měly být uplatňovány buď přímo občany nebo    pověřenými 
  členy OV a to osobně, telefonicky či elektron. poštou (tajemník MěÚ)
- OV si zvykly „úkolovat“ úředníky města, což nelze (JUDr. Dobrozemský)
- zápisy z jednání nemusí být dělány podle vzoru, který OV obdržely k zahájení své činnosti 
  (JUDr. Veličková)
Ve druhé části porady byly předsedům OV podány informace k jejich požadavkům do
rozpočtu města na  rok 2020 na investice a kulturní a jiné akce. 
Z toho pro OV Loučka vyplynulo, že pro realizaci chodníku od ZD po ul. Na Drážkách, na
kterou byla v letošním roce vyčleněna částka 2 mil. Kč, se bude zpracovávat nová PD, čím se
vlastní realizace odkládá, na realizaci vodovodu „Kolonie“ na Císařské, by v rozpočtu měla
být  vyčleněna  částka  3,4  mil.,  realizace  však  bude  odvislá  od  uskutečnění  jiných
„důležitějších“ akcí  ve městě.
Po obsáhlé diskuzi, do které se zapojili  a vyjádřili své názory k uvedeným informacím
všichni přítomní, bylo přijato usnesení.
Usnesení
8./IV. - Osadní výbor 
a) bere na vědomí informaci předsedy OV z porady  s vedením města vč. informace 
    k rozpočtu
b) k objasnění vlastní činnosti OV a jejich „pravomocí“, žádá laskavě starostu  města a 
    tajemníka MěÚ o účast na jednání OV dne 14. 11. 
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

V. Různé
P. Kotas
- podal informaci o jednání s ved. OD MěÚ p. Macíčkem v záležitosti řešení požadavků 
  OV s tím, že bylo dohodnuto svolání schůzky na radnici s OSM MěÚ za účasti zástupců OV 
- vzato na vědomí, k účasti na této schůzce se z členů   OV přihlásil p. Elicer, termín 
  schůzky bude dohodnut s p. Macíčkem
- podal informaci o jednání s ved. OSM MěÚ p. Bartoněm a Ing. Mrklovskou v záležitosti 
  realizace požadovaného spojovacího chodníku mezi ul. Za Korunou a Jičínskou (kolem býv. 
  rest. Koruna) a vyřešení majetkových záležitostí města v této lokalitě. Potřebnost 
  vybudování chodníku projedná p. Bartoň na poradě s vedením města, podle výsledku bude 
  navrženo další řešení - vzato na vědomí
- podal informaci o jednání s ved. odb. staveb. řádu a územního plánu MěÚ Ing. Riedlovou 
  v záležitosti inzerátu RK QARA na prodej pozemku p. xxxxxx v Loučce - vzato na vědomí
- podal informaci o akcích s     dotací města  a to:
- uskutečněné výstavce drobného zvířectva 21.- 22. září vč. vyúčtování (navýšení ceny za 
  poháry)

- uskutečněném turnaji v bowlingu seniorů dne 1. října vč. vyúčtování



- uskutečněné akci ke 100 letům Jednoty Orel v Loučce, která byla i přes nepříznivé počasí 
  velmi úspěšná, další informace k této akci doplnil starosta jednoty Orel p. Šimíček  (člen 
  OV) vč. vyúčtování. 
- o připravovaném Adventním koncertu dne 8. 12. v sále Orlovny (skupina Goftword) vč. 
  financování z dotace města - zodp. p. Kotas a p. Šimíček 
P. Elicer
Podal návrh na uskutečnění původně neplánované akce OV s dotací města a to „Svatý Martin 
v Loučce“ (předběžný název) v sobotu 9. listopadu s využitím zůstatkové částky 
z neuskutečněných akcí OV ve výši 5 tis. Kč na zajištění programu. Akce určená především 
dětem a mládeži by se uskutečnila v odpoledních hodinách v prostoru za restaurací Mešita 
s programem skupiny „Strážci Guardians“. 
Po obsáhlé diskuzi k tomuto návrhu s objasněním dotazů přítomných, vyslovili tito 
s návrhem souhlas s tím, že za celkové zajištění této akce a její organizaci, bude pověřen 
p. Elicer (program, potřebné náležitosti k objednávce na program, pořadatelé, 
propagace akce atd.)
Usnesení
8./V. - Osadní výbor
a) bere na vědomí informaci předsedy
b) souhlasí s uskutečněním akce „Svatý Martin v Loučce“ vč. financování z dotace města ve 
   výši 5 tis. Kč a pověřuje člena OV p. Elicera kompletním zajištěním této akce i jako jejího 
   hlavního pořadatele
Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato.

V závěru jednání poděkoval předseda OV přítomným za aktivní přístup k jednání. 
Bylo dohodnuto, že další schůze Osadního výboru se uskuteční ve čtvrtek dne 14. 
listopadu v 17 hod. v Klubu seniorů Loučka.

Jaroslav Kotas, předseda OV

Příloha - Prezenční listina 








